

《单词百科:metallographic是什么意思?metallographic怎么发音?metallographic的解释和用法》

英语单词metallographic是什么意思?metallographic怎么读?metallographic怎么发音?简答网为您整理了metallographic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



metallographic怎么读

metallographic的读音:[m tæl 'græf k]

metallographic的意思

1、adj.金相学的;

metallographic的双语例句

1、Can do a variety of chemical composition analysis, physical performance test and metallographic analysis.

可做多种化学成分分析、物理性能试验及金相分析。

2、The optimal technological parameter was obtained by laser cladding experiment and metallographic structure analysis.

通过熔覆试验和金相组织分析,获得了最佳工艺参数。

3、In metallographic sample preparation process, specimens are polished with the polishing process multi-channel essential.

在金相试样制备过程中,试样的磨光与抛光是多道必不可少的程序。

4、This paper summarizes the construction principle, resolution power and amplification about the system of computer-metallographic microscope.

概述了计算机 - 金相显微镜系统的建立原则、系统的分辨率和放大倍数。

5、Metallographic method is used to analyze the characterization of surface cracking of the geared.

采用金相分析方法分析了齿座表面裂纹的性质和产生原因。

6、Then the methods of image segmentation for metallographic analysis are introduced.

针对金相图像分割中存在的问题,提出了两步分割的图像分割方法。

7、The fracture of a rail was analyzed by means of metallographic microscope, SEM and EDS.

用金相显微镜、描电镜、谱仪分析了钢轨断裂原因。

8、The change of the polished ceramic tile's surface has been observed using metallographic microscope and SEM.

用金相显微镜、扫描电镜观察抛光砖表面孔隙的变化。

9、A quantitative metallographic analysis system was developed based on the metallographic principle.

基于金相分析的原理,开发出一套适用于半固态合金的定量金相分析系统。

10、Control system of large metallographic specimen cutting machine has been designed based on programmable controller PLC.

基于可编程控制器PLC设计了大型金相试样切割机的控制系统.

11、 The study on metallographic specimen polishing machine at home and abroad was introduced.

介绍了国内外金相试样抛光机的研究情况,以及各种类型抛光机的性能与特点.

12、 The fracture of a steel rail was analyzed by means of metallographic microscope, SEM and EDS.

摘要用金相显微镜、 扫描电镜、 能谱仪分析了钢轨断裂原因.

13、 A new algorithm for shadow remedy being used on metallographic picture is introduced.

本文介绍了一种新的针对金相显微图像的阴影校正算法.

14、 Metallographic examination of borided 45 steel sample was made by transmission electron microscopy.

用透射电子显微镜对经渗硼的45钢作了观察.

15、 Color metallographic technique is a useful method of phase identification in metal.

彩色金相技术是识别和鉴定金属中不同相的有力手段.

以上是简答网为您整理的metallographic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于metallographic的用法、metallographic的释义、metallographic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/metallographic>